

2023 年 主題：「蛻變、突破、與復興」

背誦經文：若有人在基督裏，他就是新造的人，舊事已過，都變成新的了。（林後 5:17）

一. 「蛻變、突破、與復興」是三個非常重要的經歷

1. 要主動且積極的來得著
2. 三者彼此息息相關
3. 一生不可停止

二. 必須在新造的境界中才會發生

1. 所有的蛻變必須來自基督的替代
 - 若有人在基督裏，他就是新造的人，舊事已過，都變成新的了。（林後 5:17）
 - 我已經與基督同釘十字架，現在活着的不再是我，乃是基督在我裏面活著…（加 2:20a）
2. 持續的蛻變帶來突破

7 我們有這寶貝放在瓦器裏，要顯明這莫大的能力是出於 神，不是出於我們。8 我們四面受敵，卻不被困住；心裏作難，卻不致失望；9 遭逼迫，卻不被丟棄；打倒了，卻不致死亡。（林後 4:7-9）

30 就是少年人也要疲乏困倦；強壯的也必全然跌倒。31 但那等候耶和華的必重新得力。他們必如鷹展翅上騰；他們奔跑卻不困倦，行走卻不疲乏。（賽 40:30-31）
3. 團體的蛻變與突破將帶來個人與 神家的復興

8 你們五個人要追趕一百人，一百人要追趕一萬人；仇敵必倒在你們刀下。9 我要眷顧你們，使你們生養眾多…（利 26:8-9）

三. 2023 年的方向與期望

我們的禱告：無論個人、家庭、和教會都積極、且持續地經歷在基督裡的蛻變與突破，進而仰望 神賜下真實、且全面的復興。

1. 善用個人或家庭的一切遭遇
2. 同心的面對教會成長的瓶頸與機會
3. 積極的為著 神國的成長

Theme of 2023:

Transformation, Breakthrough, and Revival

Memorization Verse(s): Therefore, if anyone *is* in Christ, *he is* a new creation; old things have passed away; behold, all things have become new. (2 Cor 5:17)

- I. “Transformation, Breakthrough, and Revival” are three very important experiences
 - a. Be motivated and proactive to obtain these experiences
 - b. These three are intricately related
 - c. Must not stop all the days of our lives
- II. Must be in the realm of the new creation for them to occur
 - a. All transformation must come from the substitution of Christ
 - Therefore, if anyone *is* in Christ, *he is* a new creation; old things have passed away; behold, all things have become new. (2 Cor 5:17)
 - I have been crucified with Christ; it is no longer I who live, but Christ lives in me; (Gal 2:20)
 - b. Perpetual transformation brings about breakthroughs
 - ⁷ But we have this treasure in earthen vessels, that the excellence of the power may be of God and not of us. ⁸ *We are* hard-pressed on every side, yet not crushed; *we are* perplexed, but not in despair; ⁹ persecuted, but not forsaken; struck down, but not destroyed (2 Cor 4:7-9)
 - ³⁰ Even the youths shall faint and be weary, and the young men shall utterly fall, ³¹ But those who wait on the LORD shall renew *their* strength; They shall mount up with wings like eagles, they shall run and not be weary, they shall walk and not faint. (Isa 40:30-31)
 - c. Corporate transformation and breakthrough will bring about revivals for each individual and the whole house of God
 - ⁸ Five of you shall chase a hundred, and a hundred of you shall put ten thousand to flight; your enemies shall fall by the sword before you. ⁹ ‘For I will look on you favorably and make you fruitful, multiply you and confirm My covenant with you. (Lev 26:8-9)
- III. The direction and expectation for 2023

Our prayer: Individuals, families, and churches will actively and continuously experience transformation and breakthrough in Christ and looking to God for a true and comprehensive revival.

- a. Make good use of every personal and family encounters
- b. In one accord, face the bottlenecks and opportunities for our church growth together
- c. Be proactive for the growth of the kingdom of God